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Už dnes se můžete stát vojáky z povolání, vstoupit do
aktivní zálohy nebo se zúčastnit vojenského cvičení.

pokec24.cz/nezarazene/uz-dnes-se-muzete-stat-vojaky-z-povolani-vstoupit-do-aktivni-zalohy-nebo-se-zucastnit-
vojenskeho-cviceni

Poslanecká sněmovna dnes projednala v 1. čtení velmi důležité

zákony pro obranyschopnost České republiky . Musíme být

schopni jednat rychle a posilovat svou obranyschopnost intenzivněji

než dosud. Současná branná legislativa to bohužel komplikuje, a

proto jsme připravili její komplexní novelu. 

Např. zlepšujeme podmínky vojáků v aktivní záloze, vytváříme lepší

podmínky pro obranné plánování a snižujeme administrativní zátěž

pro občany i resort. Zavádíme jasnější podmínky pro provoz

bezpilotních prostředků poblíž vojenských základen a další změny

pro lepší obranu .

Už dnes se můžete stát vojáky z povolání, vstoupit do aktivní zálohy

nebo se zúčastnit vojenského cvičení. Nabídneme vám i další

možnost, jak se dobrovolně zapojit. Budete muset postoupit jen

zdravotní prohlídku a pokud by se zhoršila bezpečnostní situace,

projdete výcvikem.

https://www.pokec24.cz/nezarazene/uz-dnes-se-muzete-stat-vojaky-z-povolani-vstoupit-do-aktivni-zalohy-nebo-se-zucastnit-vojenskeho-cviceni/
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Nestrašíme, ale dobře si uvědomujeme, jak je životně důležité, aby

byla Česká republika, její občané a hlavně Armáda České republiky v

případě krize připravena nás chránit. Věřím, že návrhy Ministerstvo

obrany České republiky poslanci a senátoři podpoří.

Obrana byla pro předchozí vlády popelkou. Válka na Ukrajině ale

potvrdila, že je naprosto nezbytná urychlená modernizace armády a

nelze ji odkládat. Přicházíme s plánem, jak zrychlit její modernizaci a

zajistit její dlouhodobé financování.

Výdaje na obranu ve výši minimálně 2 % HDP jsou pro Českou

republiku  životně důležité. Jestli chceme bezpečnou Evropu a

nechceme se bát o naše životy, hodnoty a bezpečí, musíme mít

armádu moderní a efektivní. Proto je nutné, aby členské státy NATO

svůj závazek ke společné obraně plnily.

Proto jsme předložili návrh zákona o financování obrany, který:

 zajistí min. výdaje na obranu ve výši 2 % HDP,

 definuje strategické projekty nad 300 mil., které trvají více let,

 umožní systematicky započítávat obranné výdaje jiných kapitol do

výdajů na obranu.

https://www.facebook.com/ArmadaCeskerepubliky/?__cft__%5B0%5D=AZVN5tu3slBBNPECa1WmZ0k3xyoHiPE9c0gLwjO6abEvmXPHLH806FnbYP7f7jB3kvb8F8ExF5ODFkJngYyCL6Y_mLJOIxtwsbSM2g_eCQC-dEH3twUhBggkbkq2cmvmN_AI6Fq5LxwYfEDyxXPmSV2g322crLv6GLWxbivNaMiX2w&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/MinisterstvoobranyCeskerepubliky/?__cft__%5B0%5D=AZVN5tu3slBBNPECa1WmZ0k3xyoHiPE9c0gLwjO6abEvmXPHLH806FnbYP7f7jB3kvb8F8ExF5ODFkJngYyCL6Y_mLJOIxtwsbSM2g_eCQC-dEH3twUhBggkbkq2cmvmN_AI6Fq5LxwYfEDyxXPmSV2g322crLv6GLWxbivNaMiX2w&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/NATO?__cft__%5B0%5D=AZVN5tu3slBBNPECa1WmZ0k3xyoHiPE9c0gLwjO6abEvmXPHLH806FnbYP7f7jB3kvb8F8ExF5ODFkJngYyCL6Y_mLJOIxtwsbSM2g_eCQC-dEH3twUhBggkbkq2cmvmN_AI6Fq5LxwYfEDyxXPmSV2g322crLv6GLWxbivNaMiX2w&__tn__=-%5DK-R
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Zákon zaváže i budoucí vlády, aby na obraně země nešetřily a při

přípravě rozpočtu počítaly s předepsanou minimální výší výdajů,

jinak by postupovaly nezákonně. Už nesmíme opakovat stejné chyby.

Obrana je pro vládu priorita a věřím, že i tyto naše návrhy poslanci a

senátoři podpoří.
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